
Protokół  
 

z konsultacji  dotycz ących  projektu Programu współpracy Gminy Ujazd z 
organizacjami pozarz ądowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust . 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalno ści po Ŝytku publicznego  
i o wolontariacie, na rok 2011” 

 
Projekt Programu współpracy Gminy Ujazd z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2011” zgodnie z Uchwałą 
Rady Gminy Ujazd Nr III/5/10   z dnia 14 grudnia 2010 roku w sprawie 
szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarządowymi i 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust.3 projektów prawa miejscowego w 
dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji został poddany  
konsultacjom społecznym w formie: 

1) zapytania ankietowego przeprowadzonego na stronie internetowej Urzędu 
Gminy tj w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy; 

2) protokołowanego otwartego spotkania z przedstawicielami  organizacji 
pozarządowych oraz podmiotów, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie z 
moŜliwością składania opinii i uwag.  

  Stwierdzić naleŜy, Ŝe  ogłoszenie Wójta Gminy Ujazd z dnia  o konsultacjach 
zostało ogłoszone na tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy  w dniu 17.01.2011 roku oraz  
w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy  w dniu 18 stycznia 2011. 

W konsultacjach społecznych przeprowadzonych w form ie: 
zapytania ankietowego umieszczonego w Biuletynie In formacji Publicznej 
Urzędu Gminy, o którym mowa w punkcie 1 nikt ni zgłosił  Ŝadnych opinii ani 
uwag. 
 

W spotkaniu, o którym mowa w punkcie 2, odbytym w dniu 25 stycznia 2011 roku  
udział wzięli: 

1. Włodzimierz Goździk – Wójt Gminy 
2. ElŜbieta Szklarek – Skarbnik Gminy 
3. Cecylia Szymańska – Sekretarz Gminy  
4. Artur Pawlak – Przewodniczący Rady Gminy 
5. przedstawiciele organizacji pozarządowych w osobach: 

1) Marcin Kocięba –przedstawiciel UKS „Orlik” w Ujeździe 
2) Krzysztof Mazurek – przedstawiciel OSP Ujazd 
3) Kazimierz Bala – przedstawiciel OSP Przesiadłów 
4) Irena Głowacka – ZEIR – Koło w Ujeździe 
5) Józef Pawłowski - ZEIR – Koło w  Osiedlu Niewiadów 
6) Kazimierz Wojewódzki -   ZEIR – Koło w Skrzynkach 
7) Barbara Kobacka – PCK Tomaszów Maz. 
8) Grzegorz Świetlik – Stowarzyszenie Gmin Południowo – Zachodniego 

Mazowsza 
9) Agnieszka Sitarek – Zarząd Gminny Kół Gospodyń Wiejskich w 

Ujeździe 
10) Krystyna Adaszkiewicz – Lokalna Grupa Działania BU-DUJ RAZEM 
11) Zbigniew Kołodziejczyk – Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy 

„Stal Niewiadów”. 



 
W spotkaniu  uczestniczyli ponadto : 

12) Członkowie Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu  Rady Gminy 
Ujazd– lista obecności w załączeniu. 

13) Członkowie BudŜetu i Promocji Rady Gminy Ujazd  – lista obecności w 
załączeniu. 

 
Spotkanie  w sprawie konsultacji nad projektem   „Programu współpracy Gminy 

Ujazd z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności poŜytku publicznego i o 
wolontariacie, na rok 2011”otworzyła Cecylia Szymańska – Sekretarz Gminy Ujazd  

 
Projekt Programu, o którym mowa wszyscy uczestnicy otrzymali wraz z 

zaproszeniem na spotkanie, dlatego teŜ Sekretarz wskazała na najbardziej istotne  
zasady i formy współpracy z organizacjami pozarządowymi proponowane na rok 
2011. Wyjaśniła, Ŝe projekt współpracy na rok 2011 został oparty na zasadach i 
formach  wypracowanych i  sprawdzonych w minionych  latach.  

Z uwagi na fakt, Ŝe projekt został przekazany wszystkim członkom Komisji 
oraz wszystkim zaproszonym do współpracy organizacjom pozarządowym poprosiła 
o wyraŜenie opinii przez poszczególnych przedstawicieli organizacji, członków 
Komisji oraz o zgłaszanie ewentualnych uwag i propozycji. 

 
Pani Agnieszka Sitarek zapytała – czemu w Programie nie została ujęta 

konkretna kwota , która ma zostać przeznaczona przez Gminę  na współpracę z 
organizacjami pozarządowymi , a z zapisów ustawy wynika, Ŝe  wysokość środków 
powinna być w Programie wskazana.  

Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe  faktycznie taki zapis w ustawie o działalności 
poŜytku publicznego i o wolontariacie  się znajduje, jednakŜe wydaje się, Ŝe w 
sytuacji, kiedy nie ma jeszcze uchwalonego budŜetu gminy na rok 2011 , jak równieŜ 
nie ma wypracowanych wiąŜących  opinii Komisji Rady Gminy nt budŜetu, 
bezpieczniej jest  zawrzeć w Programie odesłanie do uchwalonego w terminie 
późniejszym budŜetu ,tym bardziej , Ŝe środki te są  ujmowane w budŜecie w róŜnych 
rozdziałach. 

 
Pani BoŜena Małagocka  - czy naleŜy rozumieć, Ŝe środki przeznaczone na 

realizację zadań ujętych w Programie nie są wyraźnie w budŜecie wskazane tj ujęte 
pod jedną pozycją . Zapytała ponadto w jakiej wysokości przeznaczane były środki 
na współpracę w roku ubiegłym. 

 Skarbnik Gminy – ElŜbieta Szklarek wyjaśniła, Ŝe niektóre zadania gminy np. 
w zakresie wspierania zajęć szkoleniowych dzieci i młodzieŜy w dyscyplinach 
sportowych są zlecane organizacjom pozarządowym  poprzez organizowanie 
otwartego konkursu ofert, o którym mowa w ustawie o działalności poŜytku 
publicznego i kończą się udzieleniem dotacji na realizację zleconego zadania , a 
niektóre  są wprawdzie realizowane we współpracy z organizacjami pozarządowymi  
ale finansowane są bezpośrednio z budŜetu gminy np.  działania związane z  
aktywizacją  społeczną grup nieaktywnych zawodowo - emerytów, rencistów, osób 
niepełnosprawnych . Ponadto niektóre  formy współpracy nie mają charakteru 
pomocy finansowej np. nieodpłatne udostępnianie lokali dla organizacji 
pozarządowych celem  realizacji ich zadań statutowych . 



Wójt Gminy – Włodzimierz Goździk poinformował, Ŝe stwierdzić z przykrością 
naleŜy, Ŝe czasami zlecanie czy teŜ wpieranie organizacji pozarządowych, jeŜeli ta 
organizacja niezbyt rzetelnie podchodzi do przyjętego zadania  jest dość kłopotliwa. 

Jako przykład wskazał współpracę ze stowarzyszeniem Klub Sportowy „Stal 
Niewiadów” , któremu w latach poprzednich Gmina w drodze otwartego konkursu 
zlecała zadanie w zakresie wspierania zajęć szkoleniowych dzieci i młodzieŜy w 
dyscyplinach sportowych – piłki noŜnej. Wskazał na problemy, jakie występowały z 
rozliczeniem się przez  Klub Sportowy  z otrzymanej na realizację zadania dotacji. 

Nadmienił, Ŝe z uwagi na brak moŜliwości nawiązania właściwej współpracy z  
Klubem Sportowym „Stal Niewiadów”,  który  jako jedyny  ofertę w tym przedmiocie 
składał , jak równieŜ z uwagi na  problem z realizacją powyŜszego zadania Gmina 
zdecydowała się na zatrudnianie instruktorów i szkoleniowców we własnym zakresie, 
a tym samym finansowanie przedmiotowego zadania bezpośrednio z budŜetu gminy. 

Zaznaczył, Ŝe w celu właściwej realizacji zadania gminy w zakresie zapewnienia 
dzieciom i młodzieŜy aktywnych form wypoczynku i rekreacji , wspierania sportu i 
zajęć szkoleniowych młodzieŜy Gmina podjęła działania w celu utworzenia 
Międzyszkolnego Klubu Sportowego w Niewiadowie, któremu zostanie udostępniona 
baza sportowa , a który miejmy nadzieję, Ŝe podejmie trud szkolenia młodzieŜy w 
dyscyplinach sportowych i przystąpi do otwartego konkursu , który niebawem Gmina 
ogłosi, Wydaje się bowiem, Ŝe liczenie na reaktywację istniejącego Klubu 
Sportowego KS „Stal Niewiadów” jest rzeczą złudną  - na tą chwilę  stali się 
stowarzyszeniem mało wiarygodnym. 

Podkreślił równieŜ, Ŝe ogłaszanie konkursu generuje określone  koszty, chociaŜby 
związane  z podaniem do publicznej wiadomości poprzez umieszczenie go w prasie  
i dlatego teŜ naleŜy mieć na uwadze, Ŝe jeŜeli na realizację którejś  z form 
współpracy przeznacza się niezbyt duŜą kwotę,  to moŜe się okazać ,Ŝe koszt 
przeprowadzenia konkursu przewyŜszy kwotę dotacji - dlatego teŜ do kaŜdej sprawy 
naleŜy podchodzić z rozsądkiem. 

Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe zgodnie z zapisami w projekcie budŜetu na 
rok 2011 na zadania gminy w zakresie zapewnienia dzieciom i młodzieŜy aktywnych 
form wypoczynku i rekreacji , wspierania sportu i zajęć szkoleniowych młodzieŜy 
gmina zamierza przeznaczyć kwotę 60.000,00 zł. 

Ponadto na realizację tego zadania są zaplanowane środki w Programie 
przeciwdziałania alkoholizmowi w kwocie około 40.000,00zł, jednakŜe większość tych 
środków będzie wydatkowana prawdopodobnie  bezpośrednio z budŜetu gminy, czyli 
bez uruchamiania procedur konkursowych.  

Pan Józef Pawłowski  reprezentujący ZEIR – Koło w Osiedlu Niewiadów , 
podkreślił, Ŝe organizacja którą reprezentuje korzystała z pomocy  gminy  
przeznaczonej na aktywizację  emerytów i rencistów  poprzez organizowanie imprez 
integracyjnych oraz zakup paczek dla najbiedniejszych członków. Pomoc 
kształtowała się w granicach 1.000,00 zł w skali roku . Wnosi o utrzymanie tej formy 
pomocy, jednakŜe proponuje, aby rozwaŜyć moŜliwość zróŜnicowania wsparcia w 
zaleŜności od ilości członków w kaŜdej organizacji, np. udzielić wsparcia w wysokości 
20,00 zł na kaŜdego członka.  

Pani Janina Kamińska, stwierdziła, Ŝe jest członkiem  ZEIR – Koło w Osiedlu 
Niewiadów  utworzonego przez  byłych emerytów ZSP Niewiadów i spotyka się 
często z niezbyt przychylnym traktowaniem ich Koła przez  członków pozostałych Kół 
Emerytów, działających na terenie gminy , którzy uwaŜają, Ŝe ich organizacja jako,  
Ŝe jest związana z ZSP w Niewiadowie nie powinna zabiegać o Ŝadne wsparcie ze 



strony Gminy. Wnioskuje o objęcie ich taką samą formą współpracy i w takiej 
wysokości jak pozostałe koła emerytalne. 

Wójt Gminy – wydaje się, Ŝe nasze wspólne działania, w szczególności  te 
wynikające w Programu współpracy w zakresie aktywizacji grup nieaktywnych 
zawodowo - emerytów, rencistów, powinny zmierzać równieŜ do tego aby w 
przyszłości doprowadzić do całkowitej integracji kół emerytów  działających na 
terenie Osiedla Niewiadów. 

Pani Irena Głowacka reprezentująca ZEIR – Koło w Ujeździe podziękowała 
Wójtowi  za dotychczasową współpracę i wnioskowała jednocześnie o utrzymanie  w 
roku 2011 dotychczasowych , wypracowanych i sprawdzonych form współpracy, a 
jeŜeli moŜna to wnosi o niewielkie  zwiększenie  środków dla  kaŜdego  z Kół.  
UwaŜa,  Ŝe naleŜy wszystkie Koła traktować równo, natomiast do inwencji ich 
członków naleŜy w jaki sposób  te środki zostaną wykorzystane. 

Pan Kazimierz Wojewódzki reprezentujący ZEIR – Koło w Skrzynkach 
podziękował Wójtowi  za dotychczasową współpracę, jak równieŜ podzieli  zdanie 
swojej przedmówczyni  w zakresie niewielkiego zwiększenia środków finansowych 
dla poszczególnych Kół. Jednocześnie wnosi o pomoc organizacyjną związaną  z 
przewiezieniem Zespołu „Skrzynkowianki” w dniu 29 stycznia do miejscowości 
Olszowa oraz niewielkie wsparcie  finansowe  w związku  z organizacją imprezy dla 
jubilatki z okazji 90 rocznicy urodzin .  

Sekretarz Gminy zwróciła się do reprezentantów Kół Emerytów i Rencistów         
o rozwaŜenie moŜliwości przystąpienia Zarządu Rejonowego Kół Emerytów i 
Rencistów  w Tomaszowie Maz. do otwartego konkursu ofert, który Gmina jest 
skłonna ogłosić na powierzenie  zadań w zakresie aktywizacji  społecznej grup 
nieaktywnych zawodowo - emerytów, rencistów, osób niepełnosprawnych. 

Po  krótkiej dyskusji reprezentanci Kół Emerytów i Rencistów stwierdzili, Ŝe 
dotychczasowe  formy współpracy są dla nich prostsze w realizacji i wnioskują o ich 
utrzymanie. 

 
Pani Barbara Kobacka – reprezentuj ąca PCK Zarz ąd wniosła o dokonanie w 

Programie poni Ŝszych uzupełnie ń i sprostowa ń : 
W Dziale IV :Zakres przedmiotowy i sposób realizacj i programu  „  

1) w punkcie 3 „nauka, edukacja, o świata i wychowanie” 
 ppkt „b” powinien otrzymać brzmienie ” organizowanie ró Ŝnych form 
wypoczynku dzieci i młodzie Ŝy w tym poprzez  współprac ę  z 
Towarzystwem Przyjaciół  Dzieci”; 
 

          2) w punkcie 6 „ratownictwo i ochrona ludno ści „  
ppkt „a” powinien otrzymać brzmienie  „prowadzenie działalno ści na rzecz 
rozwoju krwiodawstwa i krwiolecznictwa    przez PCK  – organizowanie 
otwartych akcji poboru krwi, prelekcje, pogadanki”;   
 
3)  w punkcie 7 „pomoc społeczna”  
- ppkt a  „ pomoc  rzeczowa i Ŝywnościowa dla rodzin i osób ubogich lub 
znajdujących się w trudnej sytuacji Ŝyciowej”: 
tiret pierwszy otrzymuje brzmienie:  
-„   wspieranie organizacyjne akcji prowadzonych przez PCK mających na celu 
pomoc rodzinom w trudnej sytuacji Ŝyciowej takich jak : „Wielkanocny koszyk”, 
„Wyprawka dla Ŝaka”, „Czerwonokrzyska gwiazdka”, ”Dzień walki z głodem”; 
 



Pani Bo Ŝena Małagocka  zwróciła się z pytaniem, czy w Programie moŜna 
uŜywać nazw instytucji pozarządowych , a ponadto wniosła o uzupełnienie ; 

W Dziale IV :Zakres przedmiotowy i sposób realizacj i programu  „  
-  w punkcie 7 „pomoc społeczna” , ppkt a „ pomoc  rzeczowa i Ŝywnościowa 
dla rodzin i osób ubogich lub znajdujących się w trudnej sytuacji Ŝyciowej”: 

   dodaje się tiret o brzmieniu:  
 „- wspieranie organizacyjne akcji prowadzonych przez TPD mających na celu 

pomoc dzieciom  z rodzin znajdujących się  w trudnej sytuacji Ŝyciowej 
takich jak „Mikołaj – akcja dzieciom” . 

 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe  w Programie uŜyto nazw organizacji 

pozarządowych jedynie w przypadkach  wskazywania takiej formy współpracy, która 
nie generuje poniesienia nakładów finansowych przez Gminę , dlatego teŜ wydaje 
się, Ŝe jest poprawny zapis. 

 
       Pan Marcin Kocięba – przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Orlik” w 
Ujeździe stwierdził, Ŝe jeŜeli zostanie ogłoszony przez Gminę  konkurs otwarty na 
szkolenie młodzieŜy w dyscyplinach sportowych, takich jak koszykówka dziewcząt,    
na pewno wezmą w nim udział, natomiast jeŜeli chodzi o szkolenie młodzieŜy w 
zakresie gry w  piłkę  noŜną, to z uwagi na brak właściwej bazy sportowej w obecnej 
chwili prawdopodobnie nie podejmą się takiego zadania. 
 
         Pan Zbigniew Kołodziejczyk  - przedstawiciel Międzyszkolnego  Uczniowskiego 
Klubu Sportowego „Stal Niewiadów” w Osiedlu Niewiadów  wnosi , aby w ramach 
współpracy udostępnić nieodpłatnie obiekty sportowe w Osiedlu Niewiadów 
stanowiące własność Gminy Ujazd, a dotychczas uŜytkowane przez KS „Stal 
Niewiadów”, obiekty zostały wyremontowane i mogą stanowić świetną bazę 
szkoleniową. 
        W dalszej wypowiedzi poruszył problem przynaleŜności chłopców - zrzeszonych 
dotychczas w KS Stal Niewiadów - do nowo powstałego Międzyszkolnego  
Uczniowskiego Klubu Sportowego „Stal Niewiadów”, a w szczególności sprawę 
odpłatności za kaŜdego członka, której to domaga się KS „Stal Niewiadów”. 
Jednocześnie poprosił Wójta Gminy o pomoc w rozwiązaniu tego problemu. 
         Po krótkiej dyskusji stwierdzono, Ŝe  sprawę naleŜy bliŜej rozpoznać i wyjaśnić, 
czy KS „Stal Niewiadów” na prawo do takich Ŝądań, jeŜeli ci młodzi chłopcy byli 
szkoleni w ramach dotacji otrzymywanych od Gminy, jak równieŜ   szkolenia 
odbywały się na obiektach gminnych z których w ramach współpracy KS „Stal 
Niewiadów” korzystał  nieodpłatnie. 
Wójt Gminy zobowiązał się, Ŝe w najbliŜszym czasie podejmie stosowne rozmowy z 
Prezesem KS „Stal Niewiadów”. 
 
Pani Krystyna Adaszkiewoicz – Prezes Stowarzyszenia  Lokalnej Grupy Działania  
„BU-DUJ RAZEM” przybliŜyła genezę powstania stowarzyszenia jak równieŜ 
wskazała główne cele i zadania dla jakich to Stowarzyszeni zostało powołane. 
Wskazała, Ŝe jednym z głównych celów jest pozyskiwanie środków unijnych na teren 
gmin będących członkami Stowarzyszenia  tj .Ujazdu, Będkowa, Budziszewic, 
Czarnocina, Moszczenicy. Zadania  realizowane przez Stowarzyszenie muszą 
wynikać z Lokalnej Strategii Rozwoju, która jest fundamentalnym  dokumentem 
określającym kierunki działania Stowarzyszenia. 



Poinformowała, Ŝe  Stowarzyszenie  pozyskało juŜ dla Gminy Ujazd środki finansowe 
w formie:  dotacji na budowę placu zabaw przy Przedszkolu w Ujeździe, dotacji na 
tzw. małą architekturę , w którą wyposaŜono plac Kościuszki w Ujeździe oraz 
mniejsze dotacje na realizacje tzw, małych projektów np. szkolenia dla rolników, 
przedsiębiorców, projekty o nazwie „Szkło bolesne” , „Łowcy mamutów „ , itp.. 
Obecnie  jest złoŜony projekt  na budowę placu zabaw przy Przedszkolu w Osiedlu 
Niewiadów. 
         Nadmieniła, Ŝe Stowarzyszenie nie oczekuje wsparcia finansowego od gminy , 
obecnie posiadane  środki finansowe wystarczają na utrzymanie osób zatrudnionych 
w Stowarzyszeniu celem  realizacji  jego zadań statutowych. 
Prosi jedynie, o uiszczanie naleŜnej składki członkowskiej, która jest warunkiem 
przynaleŜności Gminy do Stowarzyszenia oraz jednocześnie zachęca do  dalszej 
współpracy. 
  
       Pan Grzegorz Świetlik reprezentujący Stowarzyszenie Gmin Południowo – 
Zachodniego Mazowsza poinformował, Ŝe Stowarzyszenie  planuje realizować 
zadania zbliŜone do roku poprzedniego, a mianowicie ; spotkania o charakterze 
lokalnym i międzynarodowym. Tradycyjnie planuje się konferencje „Regionalizm 
wobec Integracji Europejskiej, która odbędzie się  w obecności partnerów 
zagranicznych Stowarzyszenia. Ponadto Stowarzyszenie planuje w bieŜącym roku  
objazdową wystawę po gminie nt  „ 99 lat Konstytucji Marcowej.” Podkreślił, Ŝe 
składka gminy członkowskiej wynosi 300 zł, co po  pozyskaniu środków 
zewnętrznych  wystarcza na realizację celów statutowych Stowarzyszenia . 
Stowarzyszenie posiada umowę o współpracy z gminami w województwie 
świętokrzyskim  
Stowarzyszenie jest  członkiem Federacji Związku Gmin i Powiatów. Wg pozyskanej 
wiedzy  Federacja  w najbliŜszym czasie zaoferuje gminom i stowarzyszeniom 
członkowskim  róŜne szkolenia między innymi nt  przedsiębiorczości ,pozyskiwania 
inwestorów zagranicznych itp. – o terminach i tematach szkoleń będzie informował. 
W dalszej wypowiedzi wnioskował o udostępnienie lokali stanowiących własność 
gminy   na spotkania organizowane przez  Stowarzyszenie  oraz na inne formy jego 
działalności np. organizowanie wystawy „90 lat współpracy z Brazylią.”  
 
      Pan Krzysztof Mazurek – reprezentujący OSP Ujazd  poinformował o 
istotniejszych  formach prowadzonej działalności. Podniósł sprawę najwaŜniejszą w 
obecnej chwili  dla ich Stowarzyszenia , a mianowicie  sprawę  budowy  lub remontu 
istniejącego  budynku OSP,  obecny nie spełnia wymagań i kryteriów niezbędnych do 
garaŜowania  posiadanych pojazdów. Podniósł takŜe sprawę wyposaŜenia orkiestry 
dętej działającej przy ich jednostce. 
Wnosi, aby w ramach współpracy w zakresie organizacji czasu wolnego dla dzieci i 
młodzieŜy doposaŜyć orkiestrę w sprzęt muzyczny , co pozwoli  większej grupie 
młodzieŜy realizować swoje zainteresowania muzyczne, a tym samym wypełnić im 
czas wolny. Podkreślił, Ŝe orkiestra osiąga sukcesy na szczeblu powiatowym  i 
regionalnym. Ponadto jednostka OSP jest dyspozycyjna i wyraŜa chęć współpracy w 
kaŜdej dziedzinie i formie w jakiej ich pomoc będzie przydatna  i moŜliwa. 
 
       Pan Dariusz Uptas wnioskuje, aby w celu zainteresowania dzieci i młodzieŜy grą 
w orkiestrze dętej rozwaŜyć moŜliwość wypłacania nawet drobnych apanaŜy za ich 
występy i koncerty ( przekazywać środki bezpośrednio na konto OSP). 
 



         Wójt Gminy – stwierdził, Ŝe  obecnie orkiestra w całości jest utrzymywana z 
budŜetu  gminy. Dostrzega potrzebę  odmłodzenia  orkiestry, ale poddał pod 
wątpliwość , czy na pewno  wypłata ekwiwalentu na udział w  próbach, występach, 
pokazach moŜe być tym elementem wystarczającym . UwaŜa, Ŝe jest to temat, który 
musi być rozwaŜony przy udziale osób zainteresowanych, czyli członków orkiestry. 
 
          Pan Kazimierz Bala reprezentujący OSP Przesiadłów  poinformował o 
działalności jednostki oraz o sukcesach druŜyn młodzieŜowych i seniorów we 
współzawodnictwie poŜarowym. Na swoją działalność pozyskują środki finansowe z 
Wojewódzkiego Zarządu StraŜy PoŜarnych, Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony 
Środowiska, Firmy EUROBOX ale przed wszystkim od gminy Ujazd, która wprawdzie 
ma obowiązek wspomagać działalność bojową jednostki, nie mniej naleŜy podkreślić, 
Ŝe Gmina jest przychylna dla straŜaków , o czym świadczy chociaŜby fakt pozyskania 
dla jednostek OSP tj  samochodu lekkiego bojowego dla Przesiadłowa oraz 
samochodu cięŜkiego dla Ujazdu. 
Wnioskuje o wsparcie w dotychczasowych formach . 
 
Wójt Gminy – wydaje się, Ŝe jednostki OSP są stowarzyszeniami, które na terenie 
gminy chyba najbardziej są wspierane przez Gminę . Gmina ponosi bowiem koszty 
utrzymania ich działalności bojowej , ekwiwalentów za wyjazdy do poŜarów, szkoleń 
itp. 
  
     W trakcie posiedzenia  poruszono równieŜ uczestnictwo jednostek OSP w 
systemie powszechnego ostrzegania. 
  
           
    Na zakończenie dyskusji nad projektem  Programu współpracy Przewodniczący 
Rady Gminy Ujazd – Pan Artur Pawlak zapewnił  wszystkie organizacje pozarządowe 
o przychylności Rady Gminy  wobec ich działalności. Podkreślił, Ŝe realizują one 
szereg istotnych zadań  dla społeczeństwa w sposób  o wiele doskonalszy, niŜeli  
zrobiłyby to  jakiekolwiek instytucje państwowe. 
 
 Na tym spotkanie  w sprawie konsultacji nad projektem   
„Programu współpracy Gminy Ujazd z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2011” zakończono. 
Protokół  ze spotkania (w tym uwagi i opinie),  podlega ogłoszeniu na stronie BIP 
Urzędu Gminy w Ujeździe. 
Spotkanie protokołowała: C. Szymańska . 
 
 
 
Ujazd, dnia 14 lutego 2011 roku   


